
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. november 3. (péntek) napján 10 órakor a Polgármesteri Hivatal 
Polgármesteri tárgyaló termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
Móra Viktória képviselő; 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag 

 

Távolmaradását jelezte:  Faragó Zsolt elnökhelyettes 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: Majnay Gábor osztályvezető- 
!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens- 
dr/ Horváth !nnamária köznevelési referens- 
dr/ Gyulay Soma jogi és bizottsági referens- (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Kovács Klaudia adminisztrátor 

 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 10 

órakor megnyitja. 

 

Murvai Árpád elnök: A meghívót gondolom mindenki látta. Van-e valakinek a meghívóban 
leírtakhoz módosító javaslata vagy hozzászólása? Nekem van, az „Egyebek” napirendi pontot 

vegyük most le. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag szót kér. 
 

Murvai Árpád elnök: Nem fér bele napirend előttibe? Akkor pillanat, megszavazzuk a 

napirendeket úgy, hogy az „Egyebek”-et levesszük, és aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel 
jelezze. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel az „Egyebek” tárgyú napirendi pont napirendről való levételére 
vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

Murvai Árpád elnök: Tehát akkor marad az 1. napirendi pontunk és marad a zárt ülés. Kérem, 
hogy szavazzuk meg külön a nyílt ülést/ !ki egyetért, hogy napirend előtti hozzászólás után 1 

napirendi pontot tárgyalunk, egy kérelmet, az kézfelemeléssel jelezze. 



 

!z elnök a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök a zárt ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

 

NAPIREND 

Nyilvános: 
 

1. napirendi pont: 

! Szekszárd !sztalitenisz Club támogatási kérelme  
(75/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Zárt: 
 

2. napirendi pont: 

! Mecénás Tehetséggondozó Támogatásra érkezett pályázatok elbírálása  
(74/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

___________________________________________________________________________ 

 

Murvai Árpád elnök: Feri, tied a szó! 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Tisztelt bizottság, kedves Vendégek! Én azért kértem 

most szót, mert szeretnék egy rövid, kis, tényleg nagyon rövid tájékoztatást adni. A múlt héten 
pénteken itt volt egy megbeszélés, ami egy 24/ órában történt egyeztetés az állami szervekkel, 

az államtitkársággal, ami arról szólt, hogy 24. évre Szekszárd Város Önkormányzata, illetve a 
nonprofit kft-énk, a Sportcsarnok 0 forint támogatásra volt tervezve és egy teljesen véletlen 
információ alapján kértem egy kis határidőt Bay Balázstól, hogy én nagyon gyorsan, napokon 

belül megpróbálok megszervezni egy összejövetelt és arról szó se legyen és próbáljunk meg 
valami olyan dolgot kitalálni, hogy ilyen nincs, hogy kihúznak bennünket. Megkérdeztem, mi 

az oka. Az az oka, hogy ők nem kaptak semmiféle információt sem. Igény bement 24. évre 130 

millió forint támogatásra, de még az idei sincs normálisan, sőt, szakmailag alátámasztva, tehát 
úgy éreztük, hogy itt valami megromlott a kapcsolat az államtitkárság és hát, nem tudjuk, ki 

között, mert jelen pillanatban még nincs gazdája. Megmondom, miért tartom ezt 

szükségesnek, mert most amerre megyek mindenhova, jön nekem olyan információ, hogy ezt 

a Horváth Feri szervezte, Horváth Feri akció. Nem, ezt én nagyon visszautasítom, bárki ilyet 
mond, én hálát ugye nem várok, mert ez a dolgom ebben a bizottságban, hogy ahol tudok, 

segítsek, de viszont azt a kritikát, ami nem jogos, azt azon nyomban szeretném itt most 

mindjárt visszautasítani, hogy itt semmiféle Horváth Feri akció nem volt. Az első dolgom az 



volt, hogy a főosztályvezető úrnak mondtam, hogy kérek időpontot és én garantálom, hogy 
olyan tárgyalópartnereket fogok idehozni, akik most kompetensek bármilyen ügyben, ami 

sporttal kapcsolatos. Én megtettem azt, hogy Máté Péter, Bomba Gábor úr, mind a 2 

frakcióvezető meghívást kapott, ezen kívül a, most hogyan mondjam, megbízott polgármester 
úr, a János is meghívást kapott erre, tehát itt szó sincs arról, hogy én az elnök urat ebből 
szerettem volna kizárni. Ezt azért kell itt elmondanom, mert ma is kaptam egy ilyet, hogy nincs, 

szó sincs erről, én teljesen jóhiszeműleg, a 2 frakcióvezető és úgy gondoltam, hogy ez már 
nem, itt a pénz összege meg ez az egész kalamajka, ami kialakult most itt ebben a 

kapcsolatban, ami remélem, most rövid időn megpróbáljuk helyre tenni. Ez mind azért volt, 

mert azt nem lehet megengedni, tehát én nem azt tartottam fontosnak, hogy most én vagy 
bárki vagy bármi, hanem hogy a városban olyan emberekhez jöjjön ki az államtitkár helyettes 
úr és a főosztályvezető úr, akikkel. Na most ennek az volt az előzménye, tudjátok, hogy ők már 
itt jártak Szekszárdon, a Bay !ttila adott egy időpontot, hogy leülnek tárgyalni. Meg is jöttek, 

valami oknál fogva nem jelent meg a szekszárdi delegáció, összepakoltak és visszavonultak 
Budapestre. Na ezt követően, ez már hónapokkal ezelőtt történt, ezt követően alakult ki ez a 
rossz kapcsolat, illetve államtitkárság azt mondta, ha nekik nem fontos, nekünk miért legyen 
és egy tollvonással kihúzták a 24. évest, ami most 130 millió forintról beszélünk. Tehát én nem 
akarom még egyszer ismételni, itt semmiféle Horváth Feri önakció meg nem tudom én, miről 
van itt szó, meg ki keveri itt a0 örülök, megy a mikrofon, ugye? Mert ezt szeretném/ Nem 

tudom, hogy ki keveri itt ezt a dolgot, ez, én úgy gondoltam egy utolsó lehetőség volt és hála 

isten lejöttek nagyon komoly delegációval, itt volt, itt ültek a Bomba Gábor, a polgármester úr 
és a Máté Péter és én ott jómagam. Itt ült a delegáció és mindent megbeszéltek, tehát nincs 
az, hogy én az elnök urat, sőt, azért kértem. Most innentől a többi minden hol más, én nem 
tudom, hogy ki hogy intézkedett, a 2 frakcióvezető meg a polgármester úr, de én ezt 
jóhiszeműleg és azt hittem, hogy ez jól fog elsülni. Én úgy éreztem, hogy most nem ez a fontos, 
hanem hogy visszaállítottuk azt a0 Nagyon érdekes dolgok hangzottak el, legalább a mi 
részünkről minden, de mind a 2 frakcióvezető és a polgármester úr is azt, egy építőjelleggel, 
hogy hogyan tudjuk megoldani. Sérelem volt az államtitkárság részéről/ Rengeteg 

lehetőségünk van, javasoltak is, ez egyébként összecseng a mostani vizsgálati dolgokkal, 
jelentős része, ami még azt hiszem, nincs teljesen lezárva, de majdnem sok mindenben 
hasonlít arra, hogy hogyan lehetne ezt az egész sporttal kapcsolatos dolgokat. Hihetetlen 

dolgok, hogy városi sportkoncepció, nem akarok belemenni, mert nem ez a napirendi dolog, 

én csak azért kértem szót, hogy ezt itt én élő szóban szeretném mindenki előtt tisztázni, hogy 
ez a dolog erről szólt, semmiféle magánakció meg nem tudom mi. Komoly elszámolási 
problémák vannak a nonprofit kft/ és az államtitkárság között, a következő évre benyújtottak 

egy igényt 130 millió forintra. Én azt mondtam, hogy ez már a múlt, valahogy emeljük fel 200 

millióra, mert 130 forint, jó, hát ők is kicsit, mondták, hogy igen, megpróbálják ezt megemelni 

stb. Tehát a lényeg az, hogy elindult valami, nagyon szűkös a határidő, itt mind a 2 

frakcióvezető úr bevállalta azokat az intézkedéseket, nem tudom, hogy erről mi jött le, hogy 
milyen lépéseket tesznek meg közösen azért, hogy ez november végére összeálljon ez az egész 
dolog és 24. évre megkapjuk az állami támogatást. Körülbelül, nagy vonalakban, hosszú volt, 
nem is tudom, nagyon-nagyon hosszú megbeszélés volt, de nagyon jó eredménnyel álltunk fel 
és én remélem, hogy mindenki csinálja a maga dolgát, amit itt felvállalt és jóra sikeredett, 
úgyhogy én ezért szerettem volna ezt itt elmondani, hogy semmiféle magánakció nem volt. 

Köszönöm szépen a szót. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Van-e valakinek ehhez hozzászólása vagy kérdése? Nekem 



lenne néhány kérdésem. Azt mondtad, hogy már másodszor járt itt ez a delegáció és nem 
sikerült illetékesekkel találkozni. Tisztelettel kérdezem, hogy van ez megszervezve?  

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Ez úgy van megszervezve0 

 

Murvai Árpád elnök: Pillanat, van még kérdésem, sok kérdésem van. 2. Hogy lehet az, hogy 

egy ilyen volumenű találkozóra az illetékes bizottság nem kap meghívást? Nem kap meghívást 
az elnök, az elnökhelyettes, a tag. Hogy lehet az, hogy egy ilyen volumenű találkozóra nem jön 
el, mert nem tud róla a Sportközpont ügyvezető igazgatója? Most itt könnyű azt mondanod 

Feri, hogy súlyos elszámolási gondok vannak. Vajon mit szólt volna ehhez? 2. A saját 
frakcióvezetőm elmondása szerint ő szinte belebotlott ebbe a megbeszélésbe, tehát nem 
tudott róla előre. Következő kérdésem. Készült-e valamilyen feljegyzés, jegyzőkönyv, ne adj 

Isten akcióterv stb/ erről a megbeszélésről? 3. A saját példámat mondom, jövök le a lépcsőn 
hogy beérjek a közgyűlésre a kezdés előtt 2 perccel, akkor találkozok a delegációval.  
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Mondhatom? 

 

Murvai Árpád elnök: Egyelőre ennyi. 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Akkor kezdem az utolsóval/ Te azért tudtál ott a lépcsőn 
találkozni a delegációval, mert mentél a közgyűlésre én meg megláttam az Oktatás és Sport 
Bizottság elnökét és azt mondtam, hogy jaj de jó, itt van a Murvai, akkor be is mutatom a0, 

bocsánat, 1, jó? Tehát ez így, ennyi, mindig azt mondjuk, ami történt. Én nem akarok 

belemenni a politikába, egyáltalán nem. Én úgy gondolom, és ez volt a legutolsó, tehát semmi 
rosszindulat nem volt, jöttél le és ahol tudlak mindenhol, mindenkinek próbálom olyan 
kapcsolatokat, hogy jó legyen, hogy mindenkinek jó legyen, én nem azt nézem, hogy ÉSZ meg 

nem tudom én mi. 1. 2. Az meg végképp, elnézést kérek, én senki nem vagyok ennél az 
önkormányzatnál, hogy én, nem is az én szintem, hogyha már beszélünk egy polgármesterrel, 
hogy jön egy ilyen delegáció, hogy ő kit hív oda, kit nem hív oda, én ezért, nehogy engem ezért 
bárki is felelősségre vonjon. Én szívem szerint örültem volna, ha itt van a Gazdasági Bizottság, 

az OKSI Bizottság, mindenki itt van, meg még a Bay Attila is, én nagyon örültem volna. Ezt nem 

ők, így, hogy a 2 frakcióvezető. Én nekem nem tisztem, hogy a Bomba Gábornak igaza van, 

nincs igaza, én nagyon tisztelem a Gábort, nagyon szeretem, semmi gondom. Ott ült, ahol 
most az úriember, ő fogadta a delegációt itt az ajtóban, kezet fogott mindenkivel, bejöttünk 
ide, majd valamiért elment, megint visszajött. Tehát nem tudom Árpi, én ezeket nem tudom, 

hogy ki, hova, mit csinál, én ott ültem, tárgyalt, ott volt a frakció. Most az, hogy ki nem szól, 
most én erről nem tehetek, nem is az én, nem az én tisztem, nem az én szintem. Ha én 
frakcióvezető vagyok, nem tudom, én biztos azt mondom, hogy na várjatok, akkor idehívom a 

sportosokat stb/ és ez nekik egy telefon és mindenki itt van. 

 

Murvai Árpád elnök: Ez nem a frakcióvezető dolga/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én nem tudom, hogy kinek, én nem tudom, hogy ki, de 

én válaszolok neked. 

 

Murvai Árpád elnök: Kit értesítettél a bizottság érkezéséről? 

 



Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én a polgármester urat, Máté Pétert, Bomba Gábort, ezt 

a 3 ember/ Ő nem belebotlott, itt fogadtak, a 2 frakcióvezető fogadta a delegációt. Hogy most 

belebotlott a Gabi vagy a Máté Péter vagy0én ebbe nem akarok és nagyon megkérem, hogy 
még csak a látszatát se keltsük ennek a dolognak, mert én mind a kettővel jóban vagyok, én 
nem akarok senkivel veszekedni. Ez, hogy ki hogyan szól, én őnekik szóltam. Most jó. Múltkor 

meg azért kaptam az ökölvívóknál, hogy miért nincs az a képen meg ez a fényképen? Gyerekek, 

engem nem ez érdekel, hogy ki van a képen meg hogy most ki fog kezet, én az ügy miatt és 

szóltam, úgy gondolom, hogy a polgármester, a 2 frakcióvezető. Most ezen kívül szólhattak 

volna ők, mert nem az én0 vagy hivatal, vagy a Majnay Gabi. Nem tudom, ki a felelős, talán az 

Andi vagy a Titkárságvezető, én nem tudom, ki ezért a felelős, de hogy én nem, ez biztos, tehát 
én ezért, hogy ki jön ide megbeszélésre, én így gondolom. Azért a Bay Attila, azért kereste, ez 

egy teljesen véletlen dolog, ha nekem nincs más kapcsolatom a főosztályvezető úrral, mondja, 
hogy na mi van, már rend van Szekszárdon meg Sportcsarnok igazgató meg0 tehát így indult 
ez az egész. Mondom miért, mi a baj? És akkor elmondta, hogy mi a baja Szekszárddal stb/ stb/ 
És mondom, ki ne húzzatok bennünket, ne hogy ne0! Azt mondja, Feri nekünk le kell tenni az 
anyagot, itt van. Ja és akkor mondja, hogy mi már lenn voltunk a Bay !ttilánál, most miért 
hívták volna az !ttilát, akit szintén tisztelek, szintén megpróbál rendet csinálni ebben 

kuplerájban, bocsánat, elnézést, nem baj, nyugodtan vegye föl, tehát ebben a 

rendetlenségben. Én, amit mondok, én azért vállalom a felelősséget, de én a szarkeverésbe 
senkinek az oldalán nem fogok beszállni. Ez így indult, miért hívjuk föl a Bay !ttilát, lenn 
voltunk, nem volt itt, tárgyaltunk, visszament, és ha én ezen az ominózus véletlen 
beszélgetésen nem üti meg a fülemet, hogy Szekszárdot kihúzzák, akkor én nem is foglalkozom 

ezzel a dologgal, nem az én tisztem, de mivel meghallottam és úgy gondoltam, hogy nekem, 
aki imádom a sportot, megpróbálok mindent megtenni a városért/ Ezt nem engedhettem el, 

hogy én csak túlmegyek, hogy kihúzzák a várost, ezért történt az, hogy nem fogadtak téged, 

nem volt delegáció. Figyelj Csabi, úgy hívják, hogy Gál Csabi, figyelj Csaba, én garantálok pár 
napon belül olyat, hogy itt fogadnak téged és elmondhatjátok, hogy mi a baj. Ennyi. Nem 

tudom, mi volt a 4., 3-ra válaszoltam, a 4.-et elfelejtettem.  

 

Móra Viktória tag: Köszönöm a szót, üdvözlök mindenkit/ Először is, én úgy gondolom, hogy 
köszönettel tartozunk Ferinek, aki belebotlott, ő aztán tényleg belebotlott ebbe a dologba és 
mennyire jó dolog, szuper dolog Szekszárd Város szempontjából, hogy belebotlott ebbe a 

beszélgetésbe és meg tudta szervezni, illetve hát részt tudott venni a találkozókon, illetve 

közvetítette az önkormányzat felé, hogy mekkora problémával állunk szemben, amiről 
gyakorlatilag nem is tudtunk/ Úgyhogy én úgy gondolom, hogy mi elsődlegesen köszönettel 
tartozunk neki, hogy kit hívnak meg kit nem, én nem tudom, hogy ki szervezte, de én szerintem 

nyugodjunk bele, hogy a megbeszélés megtörtént, a 2 frakcióvezető ott volt. Most, hogy az 

OKSI, tehát ez nem az OKSI, lehet, hogy nem az OKSI területe, ez már egy magasabb szint, a 

pénzről is, amiről szó van. Én azt gondolom, örüljünk annak, hogy ez a találkozó megtörtént, 

örüljünk annak, hogy pozitív lett az eredménye, hogy a város megkapja a jövő évi támogatást 
és szerintem ne foglalkozzunk többet tovább ezzel a problémával, örüljünk annak, hogy 
pozitívan zárult le ez a dolog, a 2 frakcióvezető itt volt, tehát hogyha esetleg Bomba Gábor 
nem kapott volna, ami nem igaz, mert hiszen én is tudtam, hogy Bomba Gábor meghívást 
kapott. Ha így lett volna, még azt mondom, hogy akkor miért nem volt itt, de képviselte magát 
az önkormányzat, a 2 frakció, alpolgármester úr és szuper, hogy meglett a végeredmény. 

Nekem ez a véleményem, és köszönjük szépen Feri még egyszer, hogy ezt sikerült elintézni.  
 



Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nagyon köszönöm, most nem a köszönetet, hanem azt, 
hogy ilyen is van/ Még egy apró megjegyzés. Tudom, hogy a bizottságunk nem foglalkozik 
Facebook bejegyzésekkel, nagyon helyes, de egyetlen egy dolgot szeretnék. Nem szoktam 

eltérni a dolgoktól, de most engedjétek meg kivételesen, hogy erre a kérdésedre, hogy 

beesett, nem esett, az jelent meg a Facebookon, mert ott, nem tudom, megszólalt valaki, hogy 
hol volt a ÉSZ frakció és akkor nekem átküldték, megnéztem és ott annyit mondott 
tisztességesen a Bomba Gábor frakcióvezető úr, hogy most tisztem megvédeni, vagy nem 

tudom, a képviselőtársamat, hiszen értesített, a Facebookon, bocsánat, hogy arra hivatkozom, 

mert nem szoktam, meg ezután se tegyük, csak most azért, hogy nem belebotlott, ő még 
elnézést kért a Facebookon is, mert szólt a képviselőtársam és itt volt a Gábor/ Hogy hova ki, 

mi, én nem tudom ezt a kutyvaszt meg hogyan meg nem is érdekel. Én ennek nagyon örülök 
és annak, hogy még, ha még több pénzt kapunk, akkor még jobban. Tehát itt alapvetően és 
bocsánat, hogy ezt engedjétek meg, ezen részt vettem, alapvetően az a probléma, hogy nincs 
még sportcsarnok igazgató, nincs a kft-nek vezetője, nincs a sport dolgoknak irányítója, nincs, 

idézőjelbe, ezt ők mondják, nem én, csak azt tudom mondani, amit ők mondtak, nincs 

megfelelő szakmai ember, aki ezt az egész pályázati dolgokat stb/ stb/ Énekes Dalmával tartják 
a kapcsolatot, a Dalma szegény, az gondolom csinál, amit tud vagy nem tudom, én nem is látok 
bele senkinek a munkájába meg nem is tisztem senkinek a munkáját se dicsérni, de a 

jóindulatot meg a hozzáállást és ez most már 2/ olyan pofon volt, hogy semmi nem volt, hát 
most, hogy ki áll oda meg ki meg a fénykép. Én tudom, hogy ez nagyon fontos, főleg, aki indulni 

fog a választásokon és a propaganda és a média. Itthon vagyok, képben vagyok, ismerem ezt 

a történetet, de én ilyen ügyekben nem azt nézem, hanem azt, hogy tudunk-e valamit. 

Elfogadom azt a kritikát is, hogy akkor meg lehetett volna ezt úgy, szóltak volna frakcióvezetők, 

jön az Árpi, Jani, nem tudom én kicsoda, hogyan, de most már hallom 3 helyről, hogy a Horváth 

Feri. Nem a Horváth Feri, a Horváth Feri egy véletlen alapján megszervezett egy randevút, 

idézem, és én most a magam részéről ezt az ügyet le is zártam. Köszönöm. 

 

Murvai Árpád elnök: Így 20 perc után talán le is kellene zárni. A 4/ kérdésem az volt, hogy 
készült-e valamilyen írásos feljegyzés?  

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem készült semmi/ Én nem tudok róla/ 
 

Murvai Árpád elnök: ! szó elszáll/ Folytatnám azzal, hogy nem vagyok hajlandó elhinni, hogy 
egy helyettes államtitkár álruhás Mátyás királyként bolyong az országban és bekopog ide, 

szóval ezt nem vagyok hajlandó elhinni. Itt ülnek néhányan0 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én szóltam az alpolgármester úrnak és a 
frakcióvezetőknek, hogy lenne egy ilyen tárgyalás, ők adtak0 

 

Murvai Árpád elnök: Ki hívta meg? 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Hát ők, a frakcióvezető urak, hogy ne ekkor jöjjön, hanem 
akkor jöjjön, nem én hívtam meg. 

 

Murvai Árpád elnök: Feri! Ki hívta meg? Ez a kérdésem. 

 



Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A telefonba? Én mondtam, hogy azt szeretnék a 
frakcióvezető urak, hogy ne ekkor gyertek, mert nem vagyunk itt, hanem pénteken 12-re 

gyertek. 

 

Murvai Árpád elnök: !kkor ezt tisztáztuk/ Nagyon jó/ 2. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jó, hát Árpi, ezt eljátszhatjuk, olyan botrány0 teljesen 
fölösleges most ezt/ Én rám ne varrjunk semmit, megkérlek, se ezt, se azt, mert igen, én 
fogtam a telefont, én kérdeztem, ők visszahívtak, teljesen fölösleges ez, módosították az 
időpontot.  

 

Murvai Árpád elnök: Visszautasítom, hogy nem tud róla egy OKSI elnök és nem tud róla egy 
OKSI helyettes és nem tudnak róla az OKSI tagok. Ezt kikérem magamnak. Van-e még valakinek 

hozzászólása? Köszönöm, a napirend előtti témánkat lezárjuk, következik az 1. napirendi pont. 

 

1. napirendi pont: 

! Szekszárd !sztalitenisz Club támogatási kérelme  
(75/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Mint azt valószínű olvastátok a meghívó mellékleteként, a SZAC, azaz a 

Szekszárdi !sztalitenisz Club nevében érkezett egy kérelem, támogatási kérelem. Részletezve 
van, hogy mire szeretnének összesen 500/000 forintot kérni. Van-e valakinek kérdése ezzel 
kapcsolatban, illetve az Osztályt kérdezem, hogy van-e valami? Igen Gábor! 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Én tegnap megkerestem, illetve nem vette fel a telefont, Gajda 

Istvánnét, a klub könyvelőjét és pénzügyi ügyintézőjét, mert kiderült, hogy ő írta ezt a levelet 

és mivel én sem voltam tájékoztatva, azt kértem, utána e-mailt írtunk neki, hogy tájékoztasson 

legalább arról, hogy hogy áll most a létszám utánpótlásnevelés ügyben és ma reggel írt nekem 

egy levelet, hogy ugye a régi tagoktól, mivel nincsen pénzük, tehát akik versenyeztek, azok 

kiváltak, megváltak teljesen. Szeretnék a klubot megmenteni, semmi anyagi adósságuk senki 
fele nincsen, most teljesen ráálltak az utánpótlásnevelésre. A tavalyi júniusig 18 gyermeket és 
most októberig még plusz 10 gyereket, tehát 28 gyermekkel foglalkozna és szeretnék a, tehát 
kiürült ugye a pénzük, szeretnék tovább ezt vinni, illetve most tárgyalásban vannak egy 
szakedzőnek is a megbízásával, aki most társadalmi munkában ellátja ezt a feladatot. Ez a 

lényege a kiegészítésemnek. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Ha jól értem, akkor a SZAC-nak nincs 

felnőtt korú versenyzője? 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Nincsen/ !zt írta nekem, hogy tulajdonképpen 1 fő van, 1 fő 

játékosuk van. Igen, nincsen, így írta, fel is olvasom azt a mondatot: 2023/ március óta a 



klubnak saját játékosa tulajdonképpen 1 fő, mivel a játékosok, valamint az amatőr játékosok 
is megváltak tőlünk, pénzhiány miatt nem volt lehetőségünk a nevezési díjakat fizetni. 

 

Murvai Árpád elnök: !rról tudunk-e valamit, hogy ki most az elnökük? 

 

Majnay Gábor osztályvezető: !ki volt0 

 

Murvai Árpád elnök: Ő budapesti változatlanul? 

 

Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Én beszéltem Icával még 2 hete és akkor 
kérdeztem tőle, hogy ki az elnök és mondta, hogy pont folyamatban van az elnökváltás. Most 

lent van a táblázatomban a hölgy neve, aki a kapcsolattartó, de nem is ő lesz az elnök, úgyhogy 
igazából nem tudott most nekem erre válaszolni. Folyamatban van a változás, gondolom, hogy 

a Törvényszék elé küldték, de addig még a régi az elnök/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Van-e valakinek kérdése? Heni! 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Nekem lenne még egy olyan gyors kérdésem, hogy 
ugye ítéltünk meg nekik támogatást az idei évre, működésit, hogy tudjuk-e, hogy ők akkor 
mennyit kértek, tehát hogy számoltak-e még ezzel a most látható mínusszal akkor? 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Több pénzt kértek a működésre, 300.000 forintot kaptak a 

bizottságtól az utánpótlásnevelésre. Terembérleti díjra fordították és azzal most el is 

számoltak már. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Van-e még kérdés, vélemény, hozzászólás? 500.000 

forintos kérelem van részletezve, mint azt láttátok. Ki az, aki emellett az összeg mellett dönt, 

tehát van-e javaslata erre az összegre? Mennyi a keretünk? Feri, mi a véleményed, maradjunk 

ennél a kérelemnél? 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én az egész asztalitenisz úgy látom, hogy most megint, 

ugye vannak a Yorgos-ék külön meg most van ez a0 

 

Murvai Árpád elnök: Nem tudtuk őket összeolvasztani/ 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Nem tudjuk, rendben van, csak megnéztem ugye itt a 
költségvetést, hogy ha azt nézzük, hogy 40.000 forintért van egy könyvelő, jelen esetben az 

Icáról van szó, mert ő a könyvelő, nincs elnökük, nincs semmi, akkor hogyan megy itt a munka? 

Nekem ez olyan furcsa, megmondom őszintén. 

 

Murvai Árpád elnök: Ez lett volna a kérdésem is, de teljesen igazad van, akkor hogy megy a 

szakma? 

 



Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Rámentek az utánpótlásra, de még folyamatban van az 

edző, folyamatban van az elnök/ 
 

Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens: Edző van, 1 edző van/ 
 

Móra Viktória tag: Én is úgy gondolom, tehát 500 ezret biztos ne, kérdés, hogy adjunk-e, de 

szerintem, nem tudom, 100, tehát minimalizáljuk, én úgy gondolom, ha adunk, vagy kérdés, 
hogy adjunk-e. Ez lesz a kérdés, hogy adjunk-e, ha adunk, akkor viszont tényleg, szerintem 

menjünk lefelé. 

 

Murvai Árpád elnök: Tudunk arról valami számítást gyorsan, hogy mennyi még a működéshez 
szükséges terembérlet? Mi várható, tehát mennyit kell, bérleti díj? Az is 200.  

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Igen, én is úgy gondolom, hogy én ezt egy túlzó 
összegnek tartom az ismeretek ismeretében, úgyhogy minimalizálva, de támogatnám az 
egyesületet. 

 

Murvai Árpád elnök: Értem. Én is úgy gondolom, hogy ebbe az 500-ba nem tudunk most 

belemenni. Az én véleményem az, hogy egy maximum 150 ezres támogatás, de várok más 
javaslatokat is. Maximum 150. Van-e más? 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Most elnézést, hogyha azt vesszük, hogy mennyi 

terembér, hogyha annyit adunk, akkor nagyon nem adtunk semmit, mert befizeti a 

csarnoknak/ Én legalább akkor annyit, hogy ott ne legyen, hogy legyen nekik működőképes 
helyük, vagy legalább a terem legyen meg, 200. !kkor legalább van egy edzőjük, tehát nem 
mondhatják azt, hogy ki vannak rakva vagy0 

 

Murvai Árpád elnök: Akkor ezt fölteszem javaslatként, hogy 200/000 forintos támogatás 
odaítélésével ki szavaz igennel a SZAC számára, 200. Legyen megcímkézve, terembérleti díj. 
Aki ezzel így egyetért, hogy terembérleti díjra 200/000, az kézfelemeléssel jelezze. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

101/2023; (XI;3;) határozata 

a Szekszárd !sztalitenisz Club támogatási kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) Önkormányzati 
Rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 7/ alpontjában 
meghatározott hatáskörben eljárva dönt arról, hogy  
 



1. a Szekszárd !sztalitenisz Club támogatási kérelmét Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága tartalék kerete 
terhére 200/000 Ft-tal támogatja (támogatás célja. terembérleti díj fizetése)- 

Határidő:  2023. november 3. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el-  

Határidő:  2023. november 10. 

Felelős:  Dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogató okirat aláírására- 

Határidő:  2023. november 17. 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

4/ felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg     
átutalására/ 

 

Határidő:  2023. november 30. 

Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 10 óra 30 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja munkáját; 
 

 

 

 

Mácsik Henrietta 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

Készítette: 
     dr. Gyulay Soma 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Murvai Árpád 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

           aljegyző 


